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„Számíthatnak-e a kórházak jelentős többletforrásokra 2006-ig?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi, szociális és
családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A „Cselekedni most és mindenkiért" elnevezésű szocialista kormányprogram ígérete szerint
„A kórházak betegellátó szerepe meghatározó . Mind a beruházások terén, mind a gyógyítás
eszközrendszerének megújításához, mind pedig a működési költségek biztosításához jelentős
többletforrásokra van szükség ."
A Gyurcsány-kormány programja már nem tartalmazza ezt az ígéretet .

Kérdezzük Miniszter úrtól :

Számíthatnak-e a kórházak jelentős többletforrásokra 2006-ig?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . október 11 .

Selmeczi GaH 'iella

	

r. Frr jna Imre
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

	

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés


	page 1

